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Z A P I S N I K
sa 184. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 5. veljače 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Katarina  Mihelčić,  zamjenica  gradonačelnika,
Gordana  Piskač,  pročelnica  JUO,  Đulio Jusufi,  voditelj  Odsjeka  za  proračun i  financije,  Davorka
Grgurić,  voditeljica  Odsjeka  za  komunalni  sustav,  imovinu,  prostorno  uređenje  i  promet,  Nikola
Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica,
Zvezdana  Jerković,  ravnateljica  Dječjeg  vrtića  „Hlojkica“  Delnice,  Dražen  Rački,  djelatnik  JVP
Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Nikolina Muhvić, službenica u Stručnoj službi za
obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u
kući starijim osobama“ i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Indira Rački Joskić, Alen Udović, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici
prisustvuje Nikolina Muhvić, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

Na početku sjednice gradonačelnik pozdravlja gospođu Mirnu Janeš, voditeljicu Programa „Pomoć u
kući starijim osobama“ koja će sudjelovati u radu Kolegija. Danas je ovdje da se upozna s načinom
rada ovog tijela. 

ĐULIO JUSUFI
- Izrada Godišnjeg financijskog izvještaja, popis imovine i obveza koji moraju biti dovršeno do

15. veljače 2016. godine.
- Obračun plaće s popratnom dokumentacijom.
- Obračun naknade za članove MO Brod na Kupi, Savjeta za zaštitu potrošača i  Socijalnog

vijeća.
- Dostava podataka Zajednici sportova o financiranju sporta i sportskih objekata u zadnjih 10

godina.
- Gradonačelnik je zatražio podatke o ukupnim prihodima po vrstama i to za siječanj 2016.,

siječanj 2015. i siječanj 2014. godine. Podaci moraju biti gotovi do ponedjeljka.

DAVORKA GRGURIĆ
- Obilazak terena prema prijavama o nastalim štetama na nerazvrstanim cestama, uglavnom su

to makadam ceste a radi se o cesti Zagolik, cesti prema Podgori i u Malom Selu. Cesta u
Zagoliku je u užasno lošem stanju i gotovo je neprohodna u donjem dijelu. Loša je i cesta
prema Podgori – dio prema Zakrajcu, a u Malom Selu smo dužni napraviti niži zid u dužini od
desetak  metara  kako bi  se  spriječilo  slijevanje  vode,  rizle  i  snijega na privatnu  površinu.
Ukoliko bi se sanirala cesta u Zagoliku i Podgori to bi značilo da bi sva planirana sredstva za
makadam ceste otišla na tu investiciju. Cesta prema Razlogama je u katastrofalnom stanju.
Ponovo smo pisali PGŽ i nadležnim institucijama da razvrstaju cestu kako bi ona konačno
postala  lokalna  na  upravljanju  Županijske  uprave  za  ceste.  Grad  Delnice,  sa  svojim
sredstvima, može jedino posjeći grane, ukloniti odrone čime se ne rješava problem.



- U tijeku je akcija iskopčanja javne rasvjete: sinoć je obiđen teren Delnica, Lučica, Dedina i
Zalesine gdje je više-manje sve u redu. Problem je u Ulici bana J. Jelačića koji će se riješiti
danas,  kao  i  spoj  Goranske  i  Lovačke  ulice,  Ulica  Kuti,  Tina  Ujevića  i  treći  red  kuća  u
Supilovoj  ulici.  Danas  se  rješava  kupska  dolina.  Dogovoreno  je  da  će  važniji  punktovi
(Šetalište I. G. Kovačića, škole, dvorane, Supilova i Lujzinska ulica) biti osvjetljeni do 9 sati,
a konstantno će biti osvjetljena raskršća i pješački prijelazi. Vučnik će biti osvjetljen do 9 sati,
iza toga se ide na štednju. 

- Popunjavanje tablica za elementarnu nepogodu.
- U romskom naselju u Dedinu pojavio se problem sa štakorima. Komunalni redar u stalnom je

kontaktu sa službom za deratizaciju. Grad Delnice, kao JLS, dužan je stavljati otrove samo na
javne površine, a sad se pojavila izvanredna situacija i pitanje je kako postupiti? U naselju
nema  oborinske  odvodnje,  nema  šahtova  u  koje  bi  se  otrov  mogao  staviti,  a  upitno  je  i
baratanje s otrovom. Cijena deratizacije bila bi 1.200 kuna bez PDV-a. Ukoliko se nešto ne
poduzme moglo bi doći do epidemije. 
Gordana Piskač navodi da stanovnici naselja najprije trebaju očistiti svoje okućnice, da im to
Centar za socijalnu skrb propiše kao radnu obvezu. 
Katarina Mihelčić navodi da je potrebno iskoordinirati sa Centrom za socijalnu skrb da svi
očiste svoje okućnice putem radne obveze.
Gradonačelnik navodi da treba kontaktirati sanitarnu službu, no Davorka Grgurić navodi da je
sanitarna služba bila i dala nalog da Grad to sredi, ali ne i na koji način, te je gradonačelnik
zatražio da se čišćenje tog prostora hitno organizira.

- Održan je sastanak Projektnog tima za rekonstrukciju stadiona u Delnicama na kojem su se
razmatrali tehnički detalji. Što se tiče Grada Delnica dogovoreno je da će se parcela „Degijeve
kuće“  staviti  u  zonu  zahvata  i  ona  kao  takva  neće  ograničavati  mogućnost  gradnje
nadstrešnica. Stav je Grada Delnica da se ta kuća, s obzirom na stanje u kojem se nalazi i s
obzirom na karakteristike, ne uklapa u koncept klizališta i sportskog kompleksa tako da će u
dogledno vrijeme ona vjerojatno biti maknuta. Kuća za sada ostaje ali nije u nikakvom planu
rekonstrukcije ili prilagodbe novom načinu korištenja prostora. U zahvatu će biti nogometno
igralište, skakaonice i košarkaško igralište dok kuglana neće biti jer je u drugoj zoni, kao ni
klizalište  za  koje  se  radi  detaljni  plan.  Ovaj  bi  kompleks  bio  u  jednoj  parceli,  u  jednom
zahvatu.
Zid prema Ulici Ante Starčevića: ruše se tribine zbog stavljanja 4 staze za trčanje čime ćemo
doći do ruba s parcelom ulice odnosno parkirališta. Projektant je predvidio žičanu ogradu i
ništa više stoga je potrebno vidjeti da li želimo zid koji bi bio vizualna i fizička barijera zbog
lopte, praćenja utakmica i slično. Iznesen je i prijedlog da zid bude visine cca 1,5 metara na
koji bi se montirala žičana ograda. O svemu ovome potrebno je zauzeti stav jer će se ovdje
naročito vidjeti promjena u odnosu na dosadašnje stanje.
Petar  Hrg mišljenja je da ne treba,  nekim ogromnim zidom, zatvoriti  pogled na klizalište,
skakaonice i cijeli kompleks.
Gradonačelnik navodi da treba voditi računa i o javnim parkiralištima koja se zimi čiste od
snijega te postoji opasnost da se ta žičana ograda savije, uništi…, također smatra da ne treba
zatvoriti vizuru, a s unutarnje strane postoji mogućnost sadnje smaragdnih tuja koje se mogu
oblikovati i koje će s unutarnje strane izgledati lijepo, zeleno.
Nadalje, nije dozvoljeno da parkiralište bude u prostoru parka. Uzeli smo si obvezu prebrojiti
sva parkirna mjesta koja će se ucrtati u kartu, upisati u tablicu kako bismo točno znali na kojoj
udaljenosti imamo koliko parkirnih mjesta.
Što se tiče grijanja dogovoreno je da će se napraviti projekt rekonstrukcije kotlovnice koji će
se preko REA Kvarner prijaviti  prema Fondu za zaštitu okoliša i  energetsku učinkovitost.
Tunel koji bi se napravio za zagrijavanje zimi je velika prednost u ponudi za sportaše.

- Popis imovine: registar cesta je gotov i radi se u GIS programu.
- Aktivnosti vezane uz Strategiju razvoja Grada Delnica i projekta E županija.
- Dogovori s „Kraljević hotelima“ u svezi postavljanja reklamnih panoa.
- Izrada Pravilnika o dodjeli prostora udrugama.
- Legalizacije, komunalni doprinos, rješenja za komunalnu naknadu.
- Intervencija u Hidroelektrinom objektu u kojem je pukla cijev.



- Izdavanje računa za zgradu gradske uprave.
- Pripreme za označavanje stupova javne rasvjete.
- Na upit gradonačelnika navodi da T-mobile mora platiti ne samo služnost podvodnih kabela

nego i stupnih mjesta te je u tom smislu Grad zatražio Aneks ugovoru.
- Čišćenje  ceste  Javonik  u  zimskim mjesecima:  cesta  nije  ucrtana,  sporazum s  vlasnicima

postoji, cesta je asfaltirana i tamo s obzirom na stanje ceste dolazi do oštećenja na ogradi i na
pristupnom platou za garažu jednog stanara čija je ograda malo izvučena kao i pločice koje se
pod snijegom ne vide. Dogovoreno je da će se popraviti oštećenja te da će, u buduće, se taj dio
čistiti sa manjim strojem za čišćenje snijega.

NIKOLA MUVRIN
- Orezane su lipe u Crnom Lugu.
- Očišćena je rizla na nogostupu Supilove ulice.
- Izvršen je odvoz trupaca s Vidma, Ulice Tina Ujevića i Matoševe ulice.
- Pražnjenje kanti za otpatke.
- Domarski radovi u zgradi gradske uprave.
- Pomoć Glazbenoj školi oko preseljenja namještaja.
- Čišćenje snijega i sipanje soli.
- Ovjera  Izjave  o  osnivanju  poduzeća  jer  je  u  djelatnost  dodana  vodoinstalaterska  služba  i

pružanje usluga prijevoza robe.
- Otvorene su zamolbe pristigle na natječaj za radno mjesto kućepazitelja. Pristiglo ih je 11.

PETAR HRG
- Aktivnosti na izradi informativno turističkog letka Delnica i trolista.
- Prepolovljeni su troškovi telekomunikacija isključivanjem nepotrebnih uređaja u Turističkom

uredu.
- Sa  zamjenicom gradonačelnika prisustvovali  smo sastanku u PGŽ po pitanju natječaja  za

potporu manifestacijama. Mislim da smo odškrinuli vrata sufinanciranja, pogotovo adventske
bajke. 

- Izrada smeđe signalizacije i odabir lokacija na koje će se postaviti.
- Sastanak na temu obnove ograde na Vodenjaku i marketinških aktivnosti koje namjeravamo

prezentirati u PGŽ.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Izrada maski, slikanje, pjevanje, ples pod maskama. Vrtić je u znaku maškara.
- Na  sjednici  Upravnog  vijeća  prihvaćen  je  Etički  kodeks  Vrtića  koji  govori  o  ponašanju

djelatnika ali i roditelja i djece odnosno svih sudionika u odgojno obrazovnom procesu.
- U tijeku je izrada nove web stranice.
- Pripreme materijala za plaće, komunikacija s računovodstvenim servisom.
- Sređivanje pedagoške dokumentacije.

DRAŽEN RAČKI
- Intervencija nije bilo, a osim redovnih aktivnosti orezane su grane u Crnom Lugu, izvršena je

reparacija kosilice i uređeno skladište.
- Vožnja školske djece u Mrkopalj.
- Čišćenje hidranata od snijega.
- Zamjena kombi vozila – staro za novo.

DAVORIN KLOBUČAR
- Sastanak Projektnog tima.
- Sastanak glede unutarnjeg reda i podjele zadaća u GSC.
- Tiskovna  konferencija  povodom  dolaska  Hrvatske  hokejaške  reprezentacije  u  Delnice,  u

nedjelju. Dolazi kompletna reprezentacija s 22 igrača i 6 članova Glavnog stožera. Odigrat će
se  kvalifikacijska  utakmica  za  odlazak  na  Olimpijske  igre.  Organizacija  utakmice  je  u



Delnicama odjeknula jako dobro,  na ponos svih nas a dobivena je i  pohvala predsjednika
Hokejaškog saveza koji je dao naslutiti daljnju suradnju.

- U Skradu je održan sastanak s ravnateljima osnovnih škola Gorskog kotara na kojem smo ih,
zajedno s voditeljem Doma Fara, uputili u mogućnost zajedničkog apliciranja na međunarodne
natječaje. Trenutno je raspisan Intereg, a o svemu je potrebno obavijestiti i uključiti Županiju.

- Nastavlja se škola klizanja subotom.
- Uz zabavni program, sutra će se održati klizanje pod maskama u vremenu od 15,30 do 18 sati.

GORDANA PISKAČ
- Za cestu Kendar i dalje se čekaju posebni uvjeti od Županijske uprave za ceste.
- Održan je sastanak s Palfingerom koji ima namjeru krenuti s otkupom zemljišta za proširenje

poslovne zone.
- Konzultacije s planerima u svezi izrade UPU Delnice.
- Priprema dokumentacije za pretovarnu stanicu i sanaciju odlagališta Sović Laz. Dogovor s

Komunalcem i Fondom za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost zbog aneksa ugovora radi
produženja rokova za ishođenje građevne dozvole.

- Sređivanje  vlasništva  vezano  za  rješenje  o  formiranju  okućnice  u  naselju  „V.  Bubnja“  i
ucrtavanje cesta.

- Aktivnosti na izradi Plana rada JUO.
- Napisan  je  zapisnik  nakon  provođenja  postupka  javne  nabave  za  izradu  Studije  za

aglomeraciju Gorskog kotara – zamjena vodovoda, izgradnja kanalizacije i pročistača.
- Napravljeno je izvješće prema provoditeljima oporuke iza pok.  Janet Majnarich.  Projektna

dokumentacija  za  park  je  gotova  i  čekamo njihovu suglasnost.  Projektant  je  dao  okvirnu
procjenu troškova, kompletna sanacija iznosila bi oko 6,5 milijuna kuna.

NIKOLINA MUHVIĆ
- Izrada ugovora za zakup poslovnog prostora koji je za vrijeme adventa korišten kao „Sklonište

za nezbrinute igračke“.
- Kendar: poslan je dopis Upravnom sudu za izdavanje potvrde da nije podnesena tužba na

rješenje Ministarstva poljoprivrede, nakon čega slijedi dobivanje pečata pravomoćnosti kako
bismo se mogli upisati kao vlasnici.

- Rješavanje imovinsko pravnih odnosa u naselju „V. Bubnja“ – kontakt s ODO s obzirom da se
radi o zemljištu na kojem je upisana RH, a potrebno je srediti okućnice zgrada.

- Izrada odluka o obročnoj otplati za prodana zemljišta, te izrada ugovora o kupoprodaji.
- Kontakt s kupcima zemljišta u Crnom Lugu, napravljen je prijedlog ugovora.
- Pripremljena je dokumentacija za darovanje igrališta koju treba dostaviti DUUDI-om. 
- Praćenje provedbe strategije socijalne skrbi za starije osobe.
- Izrada izvješća o socijali za Ured državne uprave.
- Izrada Ugovora s Udrugom Ž.A.R. za provođenje programa „Asistent u nastavi“.
- Prikupljanje podataka za izradu lokalne razvojne strategije.
- Plan i program za stručno osposobljavanje.
- Edukacija za pravo na pristup informacijama.
- Upućen je  dopis  zamjeniku župana,  gospodinu Mamuli,  radi  sastanka na temu zemljišnih

zajednica.
- Plan rada Gradskog vijeća.
- Na traženje predsjednika MO Brod na Kupi izrađen je poziv za sjednicu radne skupine na

temu problematike Roma.
- Tomislav Mrle izabran je za osobu za pružanje prve pomoći te će krenuti na edukaciju.
- Izrada Plana korištenja godišnjih odmora.
- Izrada Plana rada u suradnji s kolegicama JUO.
- Aktivnosti vezane uz zapošljavanje osoba sa zavoda za zapošljavanje na javne radove.

Dovršeno u 9,10 sati



Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


